
MØTEREFERAT MALVIK ROTARY KLUBB 10.11.2020 

Presidenten hadde innkalt til møtet. Møtet ble avholdt digitalt til vanlig rotarytid kl. 18.30  

på grunn av pandemien. Kode for påkobling er: 834608397. Det er denne vi skal benytte 

til de digitale møtene fremover. 

10 av medlemmene deltok i møtet. 

President Mark åpnet møtet og ønsket de som hadde oppkoblet seg til møtet velkomne. 

Ingrid fikk ordet til dagens 3 min. Koronapandemien var tema. Med korona tenkte en 

tidligere på øl og jordbær som en også nevnte, men nå er det en alvorlig pandemi som 

rammer oss alle på forskjellig vis.  Ho hadde tanker om at den som er pensjonist er 

økonomisk heldig i dagens situasjon. Penger kommer fast den 20. i hver måned. Tok for 

seg de problemer som studentene har. Største utfordringa er selvsagt at vi ikke kan 

møtes slik som før. Det blir mer hjemlige sysler som strikking, baking og lesing. Ellers 

var hennes konklusjon at det blir i allefall norsk julefeiring dette året. Hvor mange som 

kan møtes er hun spent på. 

Etterpå ble det diskusjon blant medlemmene om hvordan situasjonen blir fremover. Når 

får vi vaksine. Hvor lenge vil måtte ha dagens regler etc. 

Andre tema som ble drøftet var: 

Studentutvekslingen. I referat som tidligere er utsendt etter presidentforum 7.10.2020 

er det klubbene Heimdal og Lade som har ansvaret for å rekruttere studenter for utreise 

2021-2022. Malvik og Huseby/Flatås skal ha ansvaret for 2022-2023. 

Presidentvalget i USA. Det var mange kommentarer til dette. Kaoset etter valget 

forsetter, men det vil vel ordne seg etter hvert. USA, vår fremste allierte, fremstår i dag 

som et splittet land.    

Tran. Det var en kommentar på nettet om at tran skal være bra for å redusere 

virkningen dersom en får korona. Det kom mange interessante kommentarer om 

medlemmenes tran opplevelser fra barndommen og spesielt i skolen.  

  

Møtene fremover vil gå digitalt inntil noe annet blir bestemt. Start til vanlig møtetid kl. 

18.30. 

Presidenten takket for møtet og de gode og interessante diskusjonene vi hadde hatt.      


